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Temporada d’estiu

Descobreix la millor
solució per a terres
exteriors.

Entrevistem a Cecilia
Solé. Arquitecta superior
en rehabilitació i
reparació d'immobles. 

Parlem amb Pere
Solanellas sobre el passat,
el present i el futur de
l'empresa.

10 idees per decorar la
cuina a l'estiu.



10 IDEES
PER DECORAR LA
CUINA A L’ESTIU 
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Sona el despertador i intentes obrir
un ull perquè dos ja és massa
esforç. Penses 5 minuts més, fas el
mandra i, sense adonar-te, el llençol
que et cobria ahir a la nit descansa
a terra i els rajos de sol il·luminen la
teva pell. Quina sensació tan
agradable! 
Quan aconsegueixes aixecar-te del
llit et sents orgullós/sa i només
penses en els passos que has de fer
cap a la cuina. I allà, assegut/da
mentre gaudeixes de la teva tassa
de cafè, sents que ja és estiu,
preparem la cuina! 
T’acompanyem?  
A l’estiu passes més hores fora de
casa, però és ben cert que amb
l’arribada de la calor hi ha una sèrie
de rituals que no pots passar per alt.
Treus nòrdics, edredons, mantes,
catifes i, fins i tot, les cortines més
gruixudes.

Suena el despertador e intentas
abrir un ojo porque dos ya es
demasiado esfuerzo. Piensas 5
minutos más, holgazaneas y, sin
darte cuenta, la sábana que te
cubría ayer noche descansa en el
suelo y los rayos de sol iluminan tu
piel. ¡Qué sensación tan agradable! 
Cuando consigues levantarte de la
cama te sientes orgulloso/a y solo
piensas en los pasos que tienes que
hacer hasta la cocina. Y allí,
sentado/a mientras disfrutas de tu
taza de café, sientes que ¡ya es
verano, preparamos la cocina! 
¿Te acompañamos? 
En verano pasas más horas fuera
de casa, pero es bien cierto que con
la llegada del calor hay una serie de
rituales que no puedes pasar por
alto. Retiras nórdicos, edredones,
mantas, alfombras e, incluso, las
cortinas más gruesas.
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Els plaids de vellut del sofà
desapareixen, substitueixes els
coixins de llana pels de lli i no pots
oblidar el temut canvi d’armari.  
Però, què passa amb la cuina? La
disposició d’aquesta estança ha
d’anar en sintonia amb els canvis
dels teus hàbits alimentaris a l’estiu.
Menges més fruita, amanides i, en
general, aliments que aporten
aigua.  
A continuació, et presentem els 10
tips imprescindibles perquè la teva
cuina encari l’estiu de la millor
manera possible.  

1- Obre la finestra per ventilar amb
l’aire fresc de primera hora. Els
experts recomanen un mínim de 30
minuts. Després tanca-la i
protegeix-te del sol amb persianes o
fines cortines de l’estil estor que no
deixen passar la calor. D’aquesta
manera, controlaràs la temperatura
interior. 

Los plaids de terciopelo del sofá
desaparecen, sustituyes las
almohadas de lana por las de lino y
no puedes olvidar el temido cambio
de armario. 
 Pero, ¿qué pasa con la cocina? La
disposición de esta estancia tiene
que ir en sintonía con los cambios
de tus hábitos alimentarios en
verano. Comes más fruta,
ensaladas y, en general, alimentos
que aportan agua. 
A continuación, te presentamos los
10 tips imprescindibles para que tu
cocina encare el verano de la mejor
manera posible. 

1- Abre la ventana para ventilar con
el aire fresco de primera hora. Los
expertos recomiendan un mínimo de
30 minutos. Después ciérrala y
protégete del sol con persianas o
finas cortinas del estilo estor que no
dejan pasar el calor. De este modo,
controlarás la temperatura interior.
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2- La teva cuina és un catàleg
d’aliments envasats, llibres i
medicaments repartits per tot
arreu sense tenir en compte els
aparells que mai no utilitzes. Ho
entenem, el teu dia a dia
t’absorbeix i no tens temps per
posar ordre. Només necessites una
hora per fer neteja. 
Selecciona els llibres que només
tinguin receptes d’estiu i posa’ls a
la vista. Toca recollir els
medicaments i guardar-los en un
lloc fresc lluny de la llum solar.
Busca un armari que et pugui fer
de rebost per guardar conserves i
altres productes.
Ara toca decorar el sobre de la
cuina amb delicats recipients de
vímet o rotang per exposar la
fruita que consumiràs en els
pròxims dies. Tot ben bonic i
ordenat!   

3- Anima’t amb les plantes. Agafa
pots de vidre de diferents mides,
afegeix pedres i una mica d’aigua i
decora’ls amb plantes per
mantenir l’aire fresc, controlar la
humitat i alhora perfumar l’espai.
Plantes com l'Àloe vera i les
Cintes, herbes com l’orenga, la
menta o l’herba-sana li donaran
aquella pinzellada assilvestrada
que busques. 

2- Tu cocina es un catálogo de
alimentos envasados, libros y
medicamentos repartidos por todas
partes sin tener en cuenta los
utensilios que nunca utilizas. Lo
entendemos, tu día a día te absorbe y
no tienes tiempo para poner orden.
Solo necesitas una hora para hacer
limpieza.
Selecciona los libros que solo tengan
recetas de verano y ponlos a la vista.
Toca recoger los medicamentos y
guardarlos en un lugar fresco lejos de
la luz solar. Busca un armario que te
pueda hacer de despensa para
guardar conservas y otros productos.
Ahora toca decorar el sobre de la
cocina con delicados recipientes de
mimbre o ratán para exponer la fruta
que consumirás en los próximos días.
Todo muy bonito y ordenado.  

3- Anímate con las plantas. Coge
tarros de cristal de diferentes
medidas, añade piedras y un poco de
agua y decóralos con plantas para
mantener el aire fresco, controlar la
humedad y a la vez perfumar el
espacio. Plantas como el Áloe vera y
las Cintas, hierbas como el orégano,
la menta o la hierbabuena le darán
aquella pincelada asilvestrada que
buscas. 
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4- Ha arribat el moment i vols
treure el/la xef que portes dins. El
més important és protegir la taula
de la cuina, ja sigui de pedra,
compacte o melamina. Fes servir
taules de fusta específiques per
tallar i elaborar menjar. No només
protegeixes el sobre, sinó que
també el decores.

5- I si et toca utilitzar el forn, una
bona campana extractora serà una
excel·lent companya de feina. Els
fabricants d’electrodomèstics han
desenvolupat productes amb gran
poder d’absorció i mínim soroll
ambiental amb un disseny
impecable. Les campanes no
només eviten que es propaguin les
olors, el fum i el vapor, sinó que
ajuden a baixar la temperatura de
la cuina.
No te n’oblidis! Si has d’utilitzar el
forn, fes-ho ben aviat al matí o a la
nit quan la calor dona una mica de
treva.  

4- Ha llegado el momento y quieres
sacar el/la chef que llevas dentro. Lo
más importante es proteger la mesa
de la cocina, ya sea de piedra,
compacto o melamina. Usa tablas
de madera específicas para cortar y
elaborar alimentos. No solo proteges
el sobre, sino que también lo
decoras. 

5- Y si te toca utilizar el horno, una
buena campana extractora será una
excelente compañera de trabajo.
Los fabricantes de
electrodomésticos han desarrollado
productos con gran poder de
absorción y mínimo ruido ambiental
con un diseño impecable. Las
campanas no solo evitan que se
propaguen los olores, el humo y el
vapor, sino que ayudan a bajar la
temperatura de la cocina.
¡No te olvides! Si tienes que utilizar el
horno, hazlo bien temprano por la
mañana o por la noche cuando el
calor ofrece un poco de tregua. 
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6- Què fer quan l’aire no circula?
Pots utilitzar ventiladors petits que
proporcionen una brisa fresca i
actuen com a elements decoratius.
Tingues present la il·luminació de
led, que a diferència dels llums
convencionals o els halògens,
redueixen el consum i la calor.
La rentadora, el rentaplats i el
robot de cuina també són fonts de
calor, així que posa’ls en
funcionament a primera hora del
matí o a la nit.  

6- ¿Qué hacer cuando el aire no
circula? Puedes usar ventiladores
pequeños que proporcionan una
brisa fresca y actúan como
elementos decorativos. Ten en
cuenta la iluminación de led que, a
diferencia de las luces
convencionales o los halógenos,
reducen el consumo y el calor.
La lavadora, el lavavajillas y el robot
de cocina también son fuentes de
calor, así que ponlos en
funcionamiento a primera hora de la
mañana o por la noche.
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7- Ho tens tot endreçat, però
trobes que la cuina no llueix
massa. Què pots fer? Optar per un
restyling ajustat al teu pressupost.
Canviant les portes i la gamma
cromàtica pots aconseguir
l’aspecte que busques.   
El ventall de colors és infinit. Des
de blancs purs fins a colors com,
per exemple, xocolata moca, gris o
negre sense deixar de banda els
tons verds sàlvia, liquen, molsa o
gespa que estan trepitjant fort.
Demana consell al teu industrial
de confiança i escull el color més
adient. 

8- Penses que el terra es veu molt
vell. On està el problema? Col·loca
paviments damunt de l’original
sense necessitat d’obres. Existeix
una àmplia varietat basada en
materials naturals, com la pedra o
la fusta, amb una qualitat de
reproducció de l’original
excepcional.  

7- Lo tienes todo ordenado, pero
crees que la cocina no luce
demasiado. ¿Qué puedes hacer?
Optar por un restyling ajustado a tu
presupuesto. Cambiando las
puertas y la gama cromática puedes
conseguir el aspecto que buscas. 
El abanico de colores es infinito.
Desde blancos puros hasta colores
como, por ejemplo, chocolate moca,
gris o negro sin dejar de lado las
tonalidades verdes salvia, liquen,
musgo o césped que están pisando
fuerte. Pide consejo a tu industrial
de confianza y escoge el color más
adecuado. 

8- Piensas que el suelo se ve muy
viejo. ¿Dónde está el problema?
Coloca pavimentos encima del
original sin necesidad de obras.
Existe una amplia variedad basada
en materiales naturales, como la
piedra o la madera, con una calidad
de reproducción del original
excepcional.
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9- Ara és el moment de decorar
les parets. No llencis les rajoles.
Assessora’t amb un/a
professional de la fusta i demana
que t’ensenyi taules decoratives
per revestiments de paret amb
aplicació directa al mur original.
Escull entre marbre, metal·litzat o
elements naturals.  

10- La cuina ja està preparada
per l’estiu! Espera, falta un últim
detall per gaudir-la. Agafa la teva
beguda preferida i summer is
coming. 

Gaudeix del bon temps a casa
teva! 

9- Ahora es el momento de decorar las
paredes. No te deshagas de las
baldosas. Asesórate con un/a
profesional de la madera y pide que te
enseñe mesas decorativas para
revestimientos de pared con aplicación
directa al muro original. Escoge entre
mármol, metalizado o elementos
naturales.

10- ¡La cocina ya está preparada para
el verano! Espera, falta un último
detalle para disfrutarla. Coge tu bebida
favorita y summer is coming. 

¡Disfruta del buen tiempo en tu casa! 
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Pere
Solanellas
i Anglerill

“El món és molt canviant, però et puc
dir que volem continuar adaptant-nos
i donant sortida a les necessitats dels
professionals, treballant amb el
producte de millor qualitat possible i
atenció al client.”

15 anys al capdavant de Solanellas
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D’on neix el vincle entre
Solanellas i la fusta?  

El meu pare treballava de
comercial a la serradora del seu
germà a Vilada, el Berguedà.
Serraven la fusta del Pirineu i la
venien als magatzems de la
província de Barcelona.  

En el moment d’alliberar la
importació de la fusta de Suècia, la
venda de la del Pirineu va caure
considerablement i un amic del
meu pare, que tenia un magatzem
a Barcelona, li va proposar obrir-ne
un a Terrassa per no fer-se la
competència.  
En arribar a la ciutat va veure
fusters tirar de carros plens de
fusta i, de seguida, va pensar que
si els portava el material al taller, li
comprarien. Va ser un gran encert
perquè el teixit empresarial de
Terrassa va créixer molt a partir
dels anys 60.  

P E R E  S O L A N E L L A S
1 5  A N Y S  A L  C A P D A V A N T  D E  S O L A N E L L A S
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¿De dónde nace el vínculo entre
Solanellas y la madera? 

Mi padre trabajaba de comercial en
el aserradero de su hermano en
Vilada, el Berguedà. Serraban la
madera del Pirineo y la vendían a los
almacenes de la provincia de
Barcelona. 

En el momento de liberar la
importación de la madera de Suecia,
la venta de la del Pirineo cayó
considerablemente y un amigo de mi
padre, que tenía un almacén en
Barcelona, le propuso abrir uno en
Terrassa para no hacerse la
competencia.
Al llegar a la ciudad vio carpinteros
tirar de carros llenos de madera y,
enseguida, pensó que si les llevaba
el material al taller, le comprarían. 
Fue un gran acierto porque el tejido
empresarial de Terrassa creció
mucho a partir de los años 60. 



Trenta anys després de la creació
de l’empresa es va obrir la secció
de Cuines i Ferreteria. Per què es
va decidir fer-ho?  

En Joan Ramon va saber veure
l’oportunitat i que hi havia futur en
el sector de les cuines i, finalment,
vam inaugurar el nou departament
als anys 90.  

L’any 2000 va tenir lloc un
moviment generalitzat entre tots
els magatzems, ja que s’havia
detectat que els professionals
necessitaven productes de
ferreteria. Teníem al cap disposar
de la secció de Ferreteria, però ens
faltava temps i coneixements fins
que un contacte ens va dir que
coneixia una persona capacitada
per aquesta tasca. Es tractava del
Francesc, que continua al nostre
costat i al capdavant del
departament.  

P E R E  S O L A N E L L A S
1 5  A N Y S  A L  C A P D A V A N T  D E  S O L A N E L L A S
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Treinta años después de la
creación de la empresa se abrió la
sección de Cocinas y Ferretería.
¿Por qué se decidió hacerlo? 

Joan Ramon supo ver la oportunidad
y que había futuro en el sector de las
cocinas y, finalmente, inauguramos
el departamento en los años 90. 

El año 2000 tuvo lugar un
movimiento generalizado entre todos
los almacenes, ya que se había
detectado que los profesionales
necesitaban productos de ferretería.
Teníamos en mente disponer de la
sección de Ferretería, pero nos
faltaba tiempo y conocimientos
hasta que un contacto nos dijo que
conocía a una persona capacitada
para esta tarea. Se trataba de
Francesc, que continúa a nuestro
lado y al frente del departamento. 



Com van ser els inicis?  

Ens centràvem a escoltar la
clientela per adaptar-nos a les
seves necessitats.  
En Francesc va tenir total llibertat a
l’hora de planificar el material,
decidir les famílies de ferratges que
compraríem i contactar amb els
proveïdors. Les empreses van
confiar plenament en nosaltres i,
fins i tot, ens van oferir ajudes de
finançament.  

El gran canvi va arribar el 2006
quan la secció es va traslladar del
carrer Pisuerga a la carretera de
Rubí perquè hi havia més espai i
augment d’estoc. Actualment, hem
aconseguit convertir-nos en una
empresa líder del sector i amb una
línia de productes de marca pròpia
gràcies a formar part del grup
Nexo05, que també ens permet
treballar amb els principals
fabricants de ferreteria.  

P E R E  S O L A N E L L A S
1 5  A N Y S  A L  C A P D A V A N T  D E  S O L A N E L L A S
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¿Cómo fueron los inicios? 

Nos centrábamos en escuchar a la
clientela para adaptarnos a sus
necesidades.  
Francesc tuvo total libertad a la hora
de planificar el material, decidir las
familias de herrajes que
compraríamos y contactar con los
proveedores. Las empresas
confiaron plenamente en nosotros e,
incluso, nos ofrecieron ayudas de
financiación. 

El gran cambio llegó el 2006 cuando
la sección se trasladó de la calle
Pisuerga a la carretera de Rubí
porque había más espacio y
aumento de stock. Actualmente,
hemos conseguido convertirnos en
una empresa líder del sector y con
una línea de productos de marca
propia gracias a formar parte del
grupo Nexo05, que también nos
permite trabajar con los principales
fabricantes de ferretería.  



Has fet referència al Joan
Ramon, l’altre pilar fonamental
de Solanellas. Com us
complementeu? En què us
diferencieu?  

Sempre dic que ell és el cervell gris.
En Joan Ramon té les idees
brillants i treballa en segona línia,
dirigint el departament de Cuines i
altres aspectes com la compra de
maquinària, automòbils i vehicles
industrials, així com tot el
relacionat amb les noves
instal·lacions.  

En el meu cas, dirigeixo la secció
de Prefabricats i podríem dir que
soc la cara visible quan s’han de
solucionar temes que impliquen a
gerència, relacions amb els bancs,
els clients i els proveïdors, i la
resolució de conflictes d'àmbit
intern.  

P E R E  S O L A N E L L A S
1 5  A N Y S  A L  C A P D A V A N T  D E  S O L A N E L L A S
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Has hecho referencia a Joan Ramon,
el otro pilar fundamental de
Solanellas. ¿Cómo os
complementáis? ¿En qué os
diferenciáis? 

Siempre digo que él es el cerebro gris.
Joan Ramon tiene las ideas brillantes y
trabaja en segunda línea, dirigiendo el
departamento de Cocinas y otros
aspectos como la compra de
maquinaria, automóviles y vehículos
industriales, así como todo lo
relacionado con las nuevas
instalaciones. 

En mi caso, dirijo la sección de
Prefabricados y podríamos decir que
soy la cara visible cuando se tienen
que solucionar temas que implican a
gerencia, relaciones con los bancos,
los clientes y los proveedores, y la
resolución de conflictos de ámbito
interno. 



A quins reptes heu hagut de fer
front al llarg dels anys?  

El que destacaria més és el tema
de l’espai per emmagatzemar
producte i tenir més estoc.  
L’any 1995 vam deixar els 3
magatzems del centre de Terrassa
per anar a les nostres naus del
carrer Pisuerga del Polígon de
Santa Margarida. Immediatament
després, vam fer una ampliació de
1.000 m2 i l’any 2006 vam adquirir
la nau a la carretera de Rubí del
Polígon de Can Guitard.  
D’aquí a uns mesos s’acabarà la
construcció d’una nova nau i
tindrem 3.000 m2 més.  

P E R E  S O L A N E L L A S
1 5  A N Y S  A L  C A P D A V A N T  D E  S O L A N E L L A S

16

¿A qué retos habéis tenido que
hacer frente a lo largo de los años? 

El que destacaría más es el tema del
espacio para almacenar producto y
tener más stock. 
El año 1995 dejamos los 3 almacenes
del centro de Terrassa para ir a
nuestras naves de la calle Pisuerga
del Polígono de Santa Margarida.
Inmediatamente después, hicimos una
ampliación de 1.000 m2 y en 2006
adquirimos la nave de la carretera de
Rubí del Polígono de Can Guitard. 
Dentro de unos meses se terminará la
construcción de una nueva nave y
tendremos 3.000 m2 más. 



Com us va afectar la crisi
econòmica del 2008?  

Va ser un dels moments més
complicats que he viscut a
l’empresa. Vam aprendre la
importància de diversificar clients
per no dependre del volum de
compra d’un o de dos.  
Algunes empreses de la
competència van tancar o
prescindir d’una part de la plantilla.
Nosaltres vam contractar
comercials per augmentar el
nombre de clients i el radi d’acció.
Els esforços del personal i els que
vam fer com a empresa ens van
salvar.  
Aquesta crisi i la de la pandèmia
són moments històrics que no
oblidaré mai. Durant la Covid-19
ens vam adaptar a les mesures
establertes pel Govern ràpidament.
Va ser difícil perquè hi havia molta
incertesa i desconeixement davant
la situació, però en vam sortir
reforçats amb clients nous perquè
no ens va faltar material.  

P E R E  S O L A N E L L A S
1 5  A N Y S  A L  C A P D A V A N T  D E  S O L A N E L L A S
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¿Cómo os afectó la crisis económica
del 2008? 

 Fue uno de los momentos más
complicados que he vivido en la
empresa. Aprendimos la importancia
de diversificar clientes para no
depender del volumen de compra de
uno o dos. 
 Algunas empresas de la competencia
cerraron o prescindieron de una parte
de la plantilla. Nosotros contratamos
comerciales para aumentar el número
de clientes y el radio de acción. Los
esfuerzos del personal y los que
hicimos como empresa nos salvaron. 

 Esta crisis y la de la pandemia son
momentos históricos que no olvidaré
nunca. Durante la Covid-19 nos
adaptamos a las medidas
establecidas por el Gobierno
rápidamente. Fue difícil porque había
mucha incertidumbre y
desconocimiento ante la situación,
pero salimos reforzados con clientes
nuevos porque no nos faltó material. 



Has comentat que el factor humà
de l’empresa és molt important.
Amb quins 3 adjectius el
descriuries?  

Si una cosa puc dir, és que el
personal de Solanellas és implicat,
treballador i, sobretot, bona gent. 
 
Quins són els canvis més
notables en la societat que us
han impulsat a reinventar-vos?  

L’ofici de la fusteria ha passat de
ser manual a necessitar la
intervenció de les màquines, ja que
el professional busca el producte
semielaborat. Això va incidir en el
fet que el nostre magatzem
incorporés màquines
seccionadores, cantejadores i de
control numèric.  
També hi ha hagut canvis en el
sector de les cuines. Abans només
es venien les portes perquè els
ebenistes fabricaven els mòduls de
cuina, però des de fa anys venem
mobles en kit i, així, el fuster només
ha de muntar.  
Avui dia, no només es busca la
funcionalitat, sinó també el disseny
i la comoditat. Això ho aconseguim
amb acabats càlids i acollidors en
el parquet i amb elements
decoratius, per exemple.  

P E R E  S O L A N E L L A S
1 5  A N Y S  A L  C A P D A V A N T  D E  S O L A N E L L A S
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Has comentado que el factor
humano de la empresa es muy
importante. ¿Con qué 3 adjetivos lo
describirías? 

Si una cosa puedo decir, es que el
personal de Solanellas es implicado,
trabajador y, sobre todo, buena gente.
 
¿Cuáles son los cambios más
notables en la sociedad que os han
impulsado a reinventaros? 

El oficio de la carpintería ha pasado
de ser manual a necesitar la
intervención de las máquinas, ya que
el profesional busca el producto
semielaborado. Esto incidió en el
hecho de que nuestro almacén
incorporara máquinas seccionadoras,
canteadoras y de control numérico. 
También ha habido cambios en el
sector de las cocinas. Antes solo se
vendían las puertas porque los
ebanistas fabricaban los módulos de
cocina, pero desde hace años
vendemos muebles en kit y, así, el
carpintero solo tiene que montar. 
Hoy en día, no solo se busca la
funcionalidad, sino también el diseño
y la comodidad. Esto lo conseguimos
con acabados cálidos y acogedores
en el parqué y con elementos
decorativos, por ejemplo. 



La societat cada vegada està
més compromesa amb la
sostenibilitat. Quines pràctiques
es duen a terme per conservar el
medi ambient?  

D’una banda, comptem amb una
empresa que recull els retalls de
fusta i els envia a plantes de
reciclatge on es trituren i donen
una altra utilitat. I, d’altra banda, el
meu pare va tenir la iniciativa
d’instal·lar plaques fotovoltaiques
quan pràcticament ningú ho feia. I,
posteriorment, vam posar les
d’autoconsum al 2021 i 2023.   
Des de fa 6 anys, tenim els
certificats PEFC i FSC per garantir
la cadena de custòdia i la
traçabilitat de la fusta. Això vol dir
que el material prové de boscos on
es replanten els arbres tallats per
evitar la desforestació
descontrolada.  

P E R E  S O L A N E L L A S
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La sociedad cada vez está más
comprometida con la
sostenibilidad. ¿Qué prácticas se
llevan a cabo para conservar el
medio ambiente? 

Por un lado, contamos con una
empresa que recoge los recortes de
madera y los envía a plantas de
reciclaje donde se trituran y dan otra
utilidad. Y, por otro lado, mi padre
tuvo la iniciativa de instalar placas
fotovoltaicas cuando prácticamente
nadie lo hacía. Y, posteriormente,
pusimos las de autoconsumo en el
2021 y 2023. 
Desde hace 6 años, tenemos los
certificados PEFC y FSC para
garantizar la cadena de custodia y la
trazabilidad de la madera. Esto
quiere decir que el material proviene
de bosques donde se replantan los
árboles cortados para evitar la
deforestación descontrolada. 
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Recientemente, Solanellas ha
llegado a las redes sociales.
¿Qué opinas de estas
plataformas desde un punto de
vista profesional? 

Hasta ahora no hemos dado el
paso por falta de personal
especializado en este campo.
Todo empezó con el diseño de la
página web y, finalmente, se ha
creado un equipo con personas
entendidas en la materia que
están sacando adelante este
proyecto digital. 
Es un trabajo que requiere
tiempo, pero confiamos en que
será una herramienta
indispensable para posicionarnos
en la mente de nuestro público y
más con el relevo generacional. 

Recentment, Solanellas ha
arribat a les xarxes socials. Què
opines d’aquestes plataformes
des d’un punt de vista
professional?  

Fins ara no hem fet el pas per
falta de personal especialitzat en
aquest camp. Tot va començar
amb el disseny de la pàgina web
i, finalment, s’ha creat un equip
amb persones enteses en la
matèria que estan tirant
endavant aquest projecte digital.  
És una feina que requereix
temps, però confiem que serà
una eina indispensable per
posicionar-nos en la ment del
nostre públic i més amb el relleu
generacional. 
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¿Cómo ves la empresa de aquí a
10 años? 

Es una pregunta difícil de
responder porque el mundo es muy
cambiante, pero te puedo decir que
queremos continuar adaptándonos
y dando salida a las necesidades
de los profesionales, trabajando
con el producto de mejor calidad
posible y atención al cliente. Hemos
sabido estar pendientes de las
tendencias y otros cambios en la
sociedad para avanzarnos y
ofrecer soluciones a medida. 
Crecer es importantísimo, pero
tenemos muy claro que nunca
dejaremos de lado el trato cercano
y humano que ofrecemos. 

Com veus l’empresa d’aquí a 10
anys?  

És una pregunta difícil de respondre
perquè el món és molt canviant, però
et puc dir que volem continuar
adaptant-nos i donant sortida a les
necessitats dels professionals,
treballant amb el producte de millor
qualitat possible i atenció al client.
Hem sabut estar pendents de les
tendències i d’altres canvis en la
societat per avançar-nos i oferir
solucions a mida.  
Créixer és importantíssim, però tenim
molt clar que mai no deixarem de
banda el tracte proper i humà que
oferim.  
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DESCOBREIX 
LA MILLOR SOLUCIÓ

PER A TERRES EXTERIORS 
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Arriba la calor, s’obren les finestres
per deixar entrar els raigs de sol i
sortir a gaudir de la terrassa, el
balcó o el jardí. És en aquest
moment quan la majoria de
clients/es s’adonen que no han fet
els deures durant l’hivern, ja que la
seva zona exterior és una trista
imatge formada per quatre
jardineres i un terra que demana a
crits una renovació.  

En aquest article et presentem la
tarima com la millor solució per
aconseguir un disseny actual, càlid i
de qualitat. Tens dues opcions,
fusta natural o tecnològica. 

Llega el calor, se abren las ventanas
para dejar entrar los rayos de sol y
salir a disfrutar de la terraza, el
balcón o el jardín. Es en este
momento cuando la mayoría de
clientes/as se dan cuenta de que no
han hecho los deberes durante el
invierno, ya que su zona exterior es
un triste bodegón con cuatro
maceteros y un suelo que pide a
gritos una renovación.

En este artículo te presentamos la
tarima como la mejor solución para
conseguir un diseño actual, cálido y
de calidad. Tienes dos opciones, la
madera natural o tecnológica.  
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Paviment fabricat amb taules de
fusta massissa més llargues que
amples (des de 60 cm fins a 200 cm
amb un gruix mínim d'entre 18 i 23
mm) subjectes al terra original amb
llistons de fusta, facilitant la seva
adhesió i anivellació. 
 
En el mercat trobes un gran ventall
de models, però els resumim en tres
grans grups: tarima de fusta tropical
(Elondo, Jatoba, Cumarú, Iroco,
Teca...), d’autoclau (pi vermell
Nòrdic, Silvestre, Flandes...) i
termotractada (pi Nòrdic, pi Gallec,
auró, bedoll, freixe...).  

Pavimento fabricado con tablas de
madera maciza más largas que
anchas (desde 60 cm hasta 200 cm
con un grosor mínimo de entre 18 y
23 mm) sujetas al suelo original con
listones de madera, facilitando su
adhesión y nivelación.  
 
En el mercado encuentras un gran
abanico de modelos, pero los
resumimos en tres grandes grupos:
tarima de madera tropical (Elondo,
Jatoba, Cumarú, Iroco, Teca...),
tarima de autoclave (pino rojo
Nórdico, Silvestre, Flandes...) y
termotratada (pino Nórdico, pino
Gallego, arce, haya, abedul,
fresno...). 

TARIMA DE
FUSTA NATURAL
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Destaca per la seva noblesa i
bellesa i, d'aquí, el seu alt valor. Tot i
que és una fusta que suporta molt
bé les inclemències del temps, no
oblidis aplicar una bona protecció
en la superfície abans de la seva
instal·lació i recomanar un correcte
manteniment amb els canvis
d’estació.  
D’aquesta manera, es mantindran
les propietats estètiques i
mecàniques de la tarima de fusta
tropical.  

Destaca por su nobleza y belleza y,
de ahí, su alto valor. A pesar de que
es una madera que soporta muy
bien las inclemencias del tiempo, no
olvides aplicar una buena
protección en la superficie antes de
su instalación y recomendar un
correcto mantenimiento con los
cambios de estación.  
De este modo, se mantendrán las
propiedades estéticas y mecánicas
de la tarima de madera tropical.  

TARIMA DE
FUSTA TROPICAL
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En el tractament d'autoclau se
sotmet la fusta a una pressió i a un
buit que elimina l'aire i la humitat
del seu interior, permetent la
impregnació de productes químics
per combatre els organismes que la
deterioren. 
 
Mentre que el sistema de
termotractat redueix la humitat de
la fusta, assecant-la a baixes
temperatures per després exposar-
la a cicles d'altes temperatures, que
poden oscil·lar entre 180 i 230 °C,
modificant les seves propietats i
estructura natural.  
 
Tots dos processos eviten
l'envelliment i la putrefacció de la
fusta causada per agents externs,
però el termotractat no conté
solucions químiques i és un
producte 100% reciclable i, per tant,
es reaprofita quan el cicle vital de la
matèria arriba a la seva fi.  

En el tratamiento de autoclave se
somete la madera a una presión y a
un vacío que elimina el aire y la
humedad de su interior, permitiendo
la impregnación de productos
químicos para combatir los
organismos que la deterioran.  
 
Mientras que el sistema de
termotratado reduce la humedad de
la madera, secándola a bajas
temperaturas para después
exponerla a ciclos de altas
temperaturas, que pueden oscilar
entre 180 y 230 ºC, modificando sus
propiedades y estructura natural. 
 
Ambos procesos evitan el
envejecimiento y la putrefacción de
la madera causada por agentes
externos, pero el termotratado no
contiene soluciones químicas y es un
producto 100% reciclable y, por lo
tanto, se reaprovecha cuando el ciclo
vital de la materia llega a su fin.  

TARIMA DE
FUSTA D’AUTOCLAU
I TERMOTRACTADA
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Es un tipo de pavimento formado
por madera y polímeros de plástico.
Destaca por su perdurabilidad y
resistencia aunque su gran ventaja,
con respecto a la tarima de madera,
es el inexistente o muy escaso
mantenimiento.  
 
Sin dejar atrás la sostenibilidad, ya
que las nuevas tecnologías
permiten la fabricación con base de
madera que incluye fibras vegetales
en su composición como, por
ejemplo, la cáscara de arroz que
puede representar el 50% del
producto.  

TARIMA TECNOLÒGICA
És un tipus de paviment format per
fusta i polímers de plàstic. Destaca
per la seva perdurabilitat i
resistència encara que el seu gran
avantatge, respecte a la tarima de
fusta, és l’inexistent o molt escàs
manteniment. 
 
Sense deixar enrere la sostenibilitat,
ja que les noves tecnologies
permeten la fabricació amb base de
fusta que inclou fibres vegetals en la
seva composició com, per exemple,
la closca d'arròs que pot
representar el 50% del producte. 
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¡Pero esto no es todo! Puedes
recomendar a tu clientela
personalizar sus proyectos de
interiorismo con una amplia paleta
de colores mediante pigmentos
naturales con tonalidades oscuras
del estilo wengué, pasando por
colores naturales que imitan el roble
y decapados en blanco o gris.  
 
Dentro de este tipo de tarima se
encuentran distintos modelos que
podemos agrupar en sintéticos y
encapsulados. Ambos grupos tienen
las mismas cualidades, pero la lama
de las encapsuladas está recubierta
de una capa impermeable no
porosa que facilita su limpieza.  

Però això no és tot! Pots recomanar
a la teva clientela personalitzar els
seus projectes d’interiorisme amb
una àmplia paleta de colors
mitjançant pigments naturals amb
tonalitats fosques de l'estil wengué,
passant per colors naturals que
imiten el roure i decapats en blanc o
en gris. 
 
Dins d'aquesta classe de tarima es
troben diferents models que podem
agrupar en sintètics i encapsulats.
Tots dos grups tenen les mateixes
qualitats, però la làmina dels
encapsulats està recoberta d'una
capa impermeable no porosa que
facilita la seva neteja.
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I si et diem que també pots instal·lar
aquests revestiments en
horitzontal? Decora parets, sostres i,
fins i tot, fabrica mobiliari gràcies a
elements ocults i totalment
necessaris com les fixacions. La
indústria ha desenvolupat sistemes
de clips, ferratges i caragols
inoxidables que converteixen una
simple làmina de fusta en un
conjunt decoratiu d'exterior. 

Ja són molts els estudis
d'arquitectura i d'interiorisme que es
decanten per l'ús de tarimes de
fusta natural i tecnològica. 

¿Y si te decimos que también
puedes instalar estos
revestimientos en horizontal?
Decora paredes, techos e, incluso,
fabrica mobiliario gracias a
elementos ocultos y totalmente
necesarios como las fijaciones. La
industria ha desarrollado sistemas
de clips, herrajes y tornillería
inoxidable que convierten una
simple lama de madera en un
conjunto decorativo de exterior.  
 
Ya son muchos los estudios de
arquitectura y de interiorismo que
se decantan por el uso de tarimas
de madera natural y tecnológica.  
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Si observes detingudament la teva
ciutat, veuràs més d'una façana
ornamentada amb el sistema de
mur cortina amb fustes
termotractades i/o sintètiques.
Grans portes corredisses o panells
mòbils amb estructures d'alumini i
enllistonats de fusta que decoren
entrades i balconeres. Així com,
establiments comercials i mobiliari
urbà de formigó amb seients
realitzats en làmines. 
 
El ventall d'opcions és ampli. La
millor decisió serà aquella que trobi
un equilibri entre el pressupost i les
necessitats de la teva clientela.  

Si observas detenidamente tu
ciudad, verás más de una fachada
ornamentada con el sistema de
muro cortina con maderas
termotratadas y/o sintéticas.
Grandes puertas correderas o
paneles móviles con estructuras de
aluminio y alistonados de madera
que decoran entradas y balconeras.
Así como, establecimientos
comerciales y mobiliario urbano de
hormigón con asientos realizados
en lamas.  
 
El abanico de opciones es amplio.
La mejor decisión será aquella que
encuentre un equilibrio entre el
presupuesto y las necesidades de tu
clientela.  
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Cecilia
Solé
Parellada

“La meva intenció és reflectir tant la
bellesa com la funcionalitat,
dissenyant obres que donin el seu
servei i ofereixin la representativitat
de l’arquitectura.“

Directora del despatx Solé Parellada
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D’on neix l’amor per
l’arquitectura?  

Volia enfocar la meva professió a
la creació artística. Sempre m’ha
agradat dibuixar, escriure, la
distribució i, en definitiva, la
creativitat. 
Quan va arribar el moment
d’escollir carrera, els ventalls de fer
una formació creativa amb
sortides professionals eren
escasses i l’arquitectura es
presentava com la millor opció,
tenint una relació més estreta amb
els meus interessos.  

Com et defineixes com a
arquitecta?  

El més important per mi és llegir i
entendre l’entorn amb una clara
orientació a la satisfacció del client.  
La representativitat de
l’arquitectura entesa com la roba
de la societat també és un aspecte
primordial. Així com escollim què
posar-nos cada dia, els països
trien monuments i obres
arquitectòniques per explicar la
seva història.  

A R Q U I T E C T A  S U P E R I O R  A M B  U N A  T R A J E C T Ò R I A  D E  M É S  D E  2 0  A N Y S  E N
R E H A B I L I T A C I Ó  I  R E P A R A C I Ó  D ’ I M M O B L E S .   
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¿De dónde nace el amor por la
arquitectura? 

Quería enfocar mi profesión a la
creación artística. Siempre me ha
gustado dibujar, escribir, la
distribución y, en definitiva, la
creatividad. 
Cuando llegó el momento de escoger
carrera, las opciones de hacer una
formación creativa con salidas
profesionales eran escasas y la
arquitectura se presentaba como la
mejor alternativa, teniendo una
relación más directa con mis
intereses. 

¿Cómo te defines como arquitecta? 

Lo más importante por mí es leer y
entender el entorno con una clara
orientación a la satisfacción del
cliente. 

La representatividad de la
arquitectura entendida como la ropa
de la sociedad también es un aspecto
primordial. Así como escogemos qué
ponernos cada día, los países eligen
monumentos y obras arquitectónicas
para explicar su historia. 



El romà Vitruvi parlava de la
bellesa, la solidesa i la funció en la
seva teoria de l’arquitectura.
Personalment, entenc la bellesa a
conseqüència dels altres dos
conceptes. 

Quina és la teva signatura
professional reconeguda en tots
els projectes?  

En acabar la carrera sentia molt
una frase que deia no vull que sigui
bonic, sinó que funcioni. La meva
intenció és reflectir tant la bellesa
com la funcionalitat, dissenyant
obres que donin el seu servei i
ofereixin la representativitat que he
comentat.
  
Tenint en compte que parlo de
reformes i rehabilitacions, he
d’entendre l’entorn, si hi ha o no
elements patrimonials per
conservar i quins tenen valor,
relacionant-los amb una manera de
viure moderna i sostenible. S’ha de
respectar l’obra arquitectònica
aprofitant la tecnologia del segle
XXI aplicada als materials. 

E N T R E V I S T A  A  C E C I L I A  S O L É  P A R E L L A D A
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El romano Vitruvio hablaba de la
belleza, la solidez y la función en su
teoría de la arquitectura.
Personalmente, entiendo la belleza a
consecuencia de los otros dos
conceptos. 

¿Cuál es tu firma profesional
reconocida en todos los proyectos? 

Al terminar la carrera escuchaba
mucho una frase que decía no quiero
que sea bonito, sino que funcione. Mi
intención es reflejar tanto la belleza
como la funcionalidad, diseñando
obras que den su servicio y ofrezcan
la representatividad que he
comentado. 

Teniendo en cuenta que hablo de
reformas y rehabilitaciones, debo
entender el entorno, si hay o no
elementos patrimoniales para
conservar y cuáles tienen valor,
relacionándolos con una manera de
vivir moderna y sostenible. Se tiene
que respetar la obra arquitectónica
aprovechando la tecnología del siglo
XXI aplicada a los materiales. 



“La meva intenció és
reflectir tant la bellesa
com la funcionalitat,
dissenyant obres que
donin el seu servei i
ofereixin la
representativitat de
l’arquitectura.“

“Mi intención es reflejar
tanto la belleza como la
funcionalidad, diseñando
obras que den su servicio
y ofrezcan la
representatividad de la
arquitectura.“

FRASE
DESTACADA
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L’arquitectura moderna té molt
present la sostenibilitat. Com
està afectant el canvi climàtic al
sector de la construcció? 

Els obstacles que planteja són
econòmics normalment. Si
treballes amb l’administració
pública, és més probable que
entenguin els avantatges de les
polítiques sostenibles, però les
promotores privades tenen una
mentalitat més conservadora i
aquest canvi es produeix a poc a
poc.  
Part de la meva feina és fer
entendre que invertir en
sostenibilitat és rendible perquè
ho és veritablement. Un pis amb
certificat energètic serà més fàcil
de vendre perquè la persona
compradora s’estalviarà diners.  
Només mirem el pressupost i
hauríem de lluitar contra això, ja
que l’import de l’obra pot devaluar
la teva inversió. Tot i que aquesta
és molt important, cal destacar
que les subvencions per fomentar
la sostenibilitat tenen uns requisits
molt exigents i difícils de gestionar
i, per aquests motius, es passa per
alt aquesta alternativa. 

E N T R E V I S T A  A  C E C I L I A  S O L É  P A R E L L A D A
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La arquitectura moderna tiene muy
presente la sostenibilidad. ¿Cómo
está afectando el cambio climático
al sector de la construcción? 

Los obstáculos que plantea son
económicos normalmente. Si trabajas
con la administración pública, es más
probable que entiendan las ventajas
de las políticas sostenibles, pero las
promotoras privadas tienen una
mentalidad más conservadora y este
cambio se produce despacio. 

Parte de mi trabajo es hacer entender
que invertir en sostenibilidad es
rentable porque lo es realmente. Un
piso con certificado energético será
más fácil de vender porque la
persona compradora se ahorrará
dinero. 
Solo miramos el presupuesto y
tendríamos que luchar contra esto, ya
que el importe de la obra puede
devaluar tu inversión.
A pesar de que esta es muy
importante, cabe destacar que las
subvenciones para fomentar la
sostenibilidad tienen unos requisitos
muy exigentes y difíciles de gestionar
y, por ello, se pasa por alto esta
alternativa. 



Et trobes en una etapa nova on
emprens en solitari i has hagut
de reinventar-te com a
interiorista. Quin canvi
representa la marca Solé
Parellada?  

La manera d’enfocar el nou
projecte és fruit de tota la meva
carrera, treballant en la millor
manera de llegir l’edifici
(rehabilitació, reforma, reparació...)
i ara només vull participar en
feines que aportin disseny i
representació.  
Per aconseguir-ho, intento tenir el
mínim de conflictes possibles a
l’obra amb un bon control de
qualitat. Ofereixo un servei global
durant l’execució de l’obra per
donar solució a qualsevol
necessitat.  
Entreguem el disseny del projecte i
de materials. Comptem amb una
xarxa d’industrials de confiança i,
com a novetat, també disposem
del servei d’interiorisme amb una
partner externa de dilatada
experiència, Filomena Raventós. 

E N T R E V I S T A  A  C E C I L I A  S O L É  P A R E L L A D A
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Te encuentras en una etapa nueva
donde emprendes en solitario y has
tenido que reinventarte como
interiorista. ¿Qué cambio
representa la marca Solé
Parellada? 

La manera de enfocar el nuevo
proyecto es fruto de toda mi carrera,
trabajando en la mejor manera de
leer el edificio (rehabilitación, reforma,
reparación...) y ahora solo quiero
participar en trabajos que aporten
diseño y representación. 
 Para conseguirlo, intento tener el
mínimo de conflictos posibles en la
obra con un buen control de calidad.
Ofrezco un servicio global durante la
ejecución de la obra para dar solución
a cualquier necesidad. 
 Entregamos el diseño del proyecto y
de materiales. Contamos con una red
de industriales de confianza y, como
novedad, también disponemos del
servicio de interiorismo con una
partner externa de dilatada
experiencia, Filomena Raventós. 



Quins criteris feu servir a l’hora
de posicionar el benestar
emocional en el centre del disseny
d’interiors? 

Hi ha certs punts que treballo amb
la Filo, és a dir, no hi ha un moment
en què acabo la feina i ella la
comença.  
Alguns exemples de benestar
social en els quals treballo són la
direcció d’obertura de portes,
localització del llit i de sanitaris per
tenir privacitat, organització del
menjador o decidir si s’obre o no la
cuina.  
Tots aquests elements no són
possibles sense escoltar les
necessitats de les persones, però
també he de saber transmetre que
tota proposta no és funcional. Per
exemple, les taules de vidre i de
marbre són molt boniques, però
fredes i una bona alternativa són
les de fusta amb un comportament
tèrmic increïble.  
L’interiorisme ha d’anar lligat a la
voluntat de ser de l’edifici.  
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¿Qué criterios usáis a la hora de
posicionar el bienestar emocional
en el centro del diseño de
interiores?  

Hay ciertos puntos que trabajo con
Filo, es decir, no hay un momento en
el que yo termino el trabajo y ella lo
empieza. 
Algunos ejemplos de bienestar
social en los cuales trabajo son la
dirección de apertura de puertas,
localización de la cama y de
sanitarios para tener privacidad,
organización del comedor o decidir si
se abre o no la cocina. 
Todos estos elementos no son
posibles sin escuchar las
necesidades de las personas, pero
también tengo que saber transmitir
que toda propuesta no es funcional.
Por ejemplo, las mesas de vidrio y de
mármol son muy bonitas, pero frías y
una buena alternativa son las de
madera con un comportamiento
térmico increíble. 
El interiorismo debe ir ligado a la
voluntad de ser del edificio. 



L’interiorisme ha d’anar
lligat a la voluntat de ser
de l’edifici. 

El interiorismo debe ir
ligado a la voluntad de
ser del edificio. 

FRASE
DESTACADA
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El suport familiar és molt
important en èpoques de canvi.
Com estàs vivint aquest moment
amb el teu marit amb qui
comparteixes professió?  

És molt il·lusionant. Ens vam
conèixer abans d’entrar a la
universitat i vam fer tota la carrera
junts al costat d’una altra parella.
En acabar vaig obrir un despatx
amb ella i ells van anar a treballar a
una companyia d’enginyeria per
acabar creant una empresa tots
junts anys després. 
Finalment, vaig decidir agafar un
altre camí que m’ha portat a on
estic ara, emprendre en solitari
amb l’ajuda d’un equip excepcional.
Abans de prendre aquesta decisió,
vaig comentar la idea a casa
perquè crear un negoci no és un
camí de roses, però el meu marit i jo
sabíem que ho podríem gestionar. 
És curiós que hàgim acabat
col·laborant en projectes com en els
inicis. 
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El apoyo familiar es muy
importante en épocas de cambio.
¿Cómo estás viviendo este
momento con tu marido con quien
compartes profesión? 

Es muy ilusionante. Nos conocimos
antes de entrar en la universidad e
hicimos toda la carrera juntos al lado
de otra pareja. Al acabar abrí un
despacho con ella y ellos fueron a
trabajar a una compañía de
ingeniería para terminar abriendo
una empresa todos juntos años
después. 
Finalmente, decidí coger otro camino
que me ha llevado donde estoy
ahora, emprender en solitario con la
ayuda de un equipo excepcional.
Antes de tomar esta decisión,
comenté la idea en casa porque
crear un negocio no es un camino de
rosas, pero mi marido y yo sabíamos
que lo podríamos gestionar. 
Es curioso que hayamos terminado
colaborando en proyectos como en
los inicios. 



Si et pregunto on et veus d’aquí a
10 anys, què respons?  

Just on estic ara, a Solé Parellada,
però ara que ho preguntes
m’agradaria aprofitar per fer una
crida a les dones que em llegeixin,
ja que les de la meva generació
estem en una etapa frontissa. 
Si ja és difícil la conciliació laboral i
personal en l’actualitat, imagina’t a
la meva època. Jo, per exemple,
vaig aturar la meva trajectòria en
un moment determinat perquè
tenia projectes vitals prioritaris.
Avui dia, això està canviant una
barbaritat. 
Pensant en una esperança de vida
activa de 70 anys, encara em
queden uns 10 anys per fer el que
vulgui sense límits. Voldria
convertir-me en un referent de
qualitat en el sector de la reforma i
l’interiorisme des d’un punt de vista
tècnic i estètic. 
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Si te pregunto dónde te ves dentro
de 10 años, ¿qué respondes? 

Justo donde estoy ahora, en Solé
Parellada, pero ahora que lo
preguntas me gustaría aprovechar
para hacer un llamamiento a las
mujeres que me lean, ya que las de
mi generación estamos en una
etapa fronteriza. 
Si ya es difícil la conciliación laboral
y personal en la actualidad,
imagínate en mi época. Yo, por
ejemplo, paré mi trayectoria en un
momento determinado porque tenía
proyectos vitales prioritarios. Hoy en
día, esto está cambiando una
barbaridad. 
Pensando en una esperanza de vida
activa de 70 años, todavía me
quedan unos 10 años para hacer lo
que quiera sin límites. Querría
convertirme en un referente de
calidad en el sector de la reforma y
el interiorismo desde un punto de
vista técnico y estético. 



Voldria convertir-me en
un referent de qualitat en
el sector de la reforma i
l’interiorisme des d’un
punt de vista tècnic i
estètic. 

Querría convertirme en
un referente de calidad
en el sector de la
reforma y el interiorismo
desde un punto de vista
técnico y estético. 

FRASE
DESTACADA
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El teu despatx es troba en
l’epicentre de Barcelona, on se
celebren les Setmanes de
l’Arquitectura fins al 28 de juny.
Quina valoració fas d’aquestes
jornades?  

Com a coordinadora del grup
d’arquitectes de Ciutat Vella
participo activament en aquest
esdeveniment. És un primer pas per
explicar la nostra professió com a
moviment social, que cerca models
d’habitatge sostenibles i
econòmics. 
Barcelona ha sigut pionera en
moviments d’avantguarda creativa.
Tenim arquitectura moderna de
primera meitat del segle XX que no
està catalogada patrimonialment i
s’està destruint. Posar en relleu el
valor d’aquesta feina és part de la
nostra tasca de divulgació.
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Tu despacho se encuentra en el
epicentro de Barcelona, donde se
celebran las Semanas de la
Arquitectura hasta el 28 de junio.
¿Qué valoración haces de estas
jornadas? 

Como coordinadora del grupo de
arquitectos de Ciutat Vella participo
activamente en este acontecimiento.
Es un primer paso para explicar
nuestra profesión como movimiento
social, que busca modelos de
vivienda sostenibles y económicos. 
Barcelona ha sido pionera en
movimientos de vanguardia creativa.
Tenemos arquitectura moderna de
primera mitad del siglo XX que no
está catalogada patrimonialmente y
se está destruyendo. Poner en
relieve el valor de este trabajo es
parte de nuestra tarea de
divulgación. 



Què suposa per Barcelona
convertir-se per segona vegada
en la Capital de l’Arquitectura el
2026?  

Tendim a no creure que vivim en
una ciutat increïble i m’entristeix.
Estem a primera divisió. No hi ha
cap ciutat al món, i menys a
Europa, com Barcelona que és la
capital del Mediterrani. 
Que ens hagin tornat a confiar
l’organització d’aquest congrés
d’àmbit mundial ens obre les
portes a treballar amb
professionals de qualsevol indret i
a compartir coneixement. Es
parlarà de sostenibilitat,
tecnologia, globalització,
urbanisme i altres temes. 
Serà una experiència molt
enriquidora i la mostra definitiva
que Barcelona està al nivell de
ciutats com Roma, Florència o
Múnic. 
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¿Qué supone para Barcelona
convertirse por segunda vez en
la Capital de la Arquitectura el
2026?
 
Tendemos a no creer que vivimos
en una ciudad increíble y me
entristece. Estamos en primera
división. No hay ninguna ciudad
en el mundo, y menos en Europa,
como Barcelona que es la capital
del Mediterráneo. 
Que nos hayan vuelto a confiar la
organización de este congreso de
ámbito mundial nos abre las
puertas a trabajar con
profesionales de cualquier lugar y
a compartir conocimiento. Se
hablará de sostenibilidad,
tecnología, globalización,
urbanismo y otros temas. 
Será una experiencia muy
enriquecedora y la muestra
definitiva de que Barcelona está al
nivel de ciudades como Roma,
Florencia o Múnich. 



ENTRE
TENIMI
ENTO
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E N C U E N T R A  L A S  8
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LAS 8
DIFERENCIAS
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N O  V A L E  H A C E R  T R A M P A S . . .
R E V I S A  L A S  S O L U C I O N E S
A L  T E R M I N A R

SOPA DE LETRAS

LAS 8 DIFERENCIAS

49



SEGUEIX-NOS
ALS NOSTRES

PERFILS SOCIALS

INSTAGRAM   @_SOLANELLAS_
LINKEDIN       @SOLANELLAS
PINTEREST     @FUSTESSOLANELLAS



www.solanellas.comSOLANELLAS
FUSTES SOLANELLAS S.A

© 2024


